
Održana završna konferencija provedbe projekta “MI u zajednici” Doma Lobor-grad 

 

U srijedu, 20. prosinca 2023. godine, održana je završna konferencija provedbe projekta “MI 

u zajednici” Doma za odrasle osobe Lobor-grad. 

Riječ je o projektu kojeg je provodio Dom Lobor-grad, ustanova koja pruža usluge skrbi 

odraslim osobama s problemima mentalnog zdravlja. Projekt je vrijedan gotovo 14,9 milijuna 

kuna i u stopostotonom iznosu se financira iz Europskog fonda za regionalni razvoj.  

Ravnateljica Doma Darinka Sviben naglasila je kako danas u Lobor-gradu pružaju uslugu 

smještaja za 190 osoba, te već danas imaju 25 osoba kojima pružaju uslugu organiziranog 

stanovanja. 



 

– Davne 1980. godine naš sada već pokojni direktor Josip Glumpak je gradio tada jedan vrlo 

moderan Dom, Dom u kojem danas žive naši korisnici, međutim, prateći sve aktualne procese 

transformacije, mi smo se u jednom trenutku odlučili prijaviti na ovaj za nas zaista veliki, 

ogromni i zahtjevni projekt. Bilo je faza u provedbi projekta kada sam se sama pitala da li mi 

je sve to skupa trebalo, kada nisam nalazila sama na odgovore vezane uz gradnju jer nisam 

građevinske struke, ja sam socijalna radnica, ali sad kad je sve gotovo, zaista sam jako 

ponosna, sretna i zahvaljujem svima koji su na bilo koji način se uključili i pomogli nam u 

realizaciji ovog projekta- kazala je Sviben te dodala kako je Ustanova danas transformirana i 

da ide u jednom novom smjeru. 

-Mi se spremamo i radimo na ovoj transformaciji od 2000. godine, Dom Lobor-grad je bio 

inicijator izmjene Zakona o socijalnoj skrbi, tada nije bilo moguće organizirano stanovanje u 

lokalnoj zajednici za korisnike koji imaju mentalne teškoće, mi smo inicirali tu izmjenu i ona 

se dogodila. Shvatili smo da nam bez Europskih projekata nema budućnosti, čekaju nas novi 

EU projekti, veselimo se novom Socijalnom fondu, dodatnoj transformaciji, i čeka nas veliki 

posao u 2024. godini- poručila je Sviben. 

Ljubica Jembrih, načelnica Općine Lobor i partnerica na projektu poželjela je svima 

dobrodošlicu u Lobor, te istaknula kako je od prvog dana uključena u projekt, u koji je 

vjerovala i znala da će zaživjeti. 



 

-Imala sam velika očekivanja, ali ovo što sam danas vidjela me dodatno iznenadilo. To nisu 

samo stambeni objekti, osjetila sam mir, toplinu i ljubav u tim prostorima gdje će živjeti naši 

sumještani i raditi ljudi iz naše županije. To je ono što svakoj lokalnoj zajednici treba- kazala 

je Jembrih te dodala da će se ovime osim smještajnih kapaciteta otvoriti mogućnost 

zapošljavanja dodatnih 30 osoba. 

-Bez lažne skromnosti, s ponosom ističem da je Općina Lobor socijalno najosjetljivija i 

najrazvijenija općina u KZŽ, ali za nas u Loboru, još uvijek ima puno posla u razvoju mreže 

socijalnih usluga- zaključila je Jembrih te dodala da su u fazi izgradnje Centra za starije 

osobe. 

Poticajne i ohrabrujuće riječi, uz čestitke svima koji su sudjelovali u projektu, uputila je 

zamjenica krapinsko-zagorskog župana Jasna Petek. 

-Netko je rekao ovdje zahvaljujem Vladi, i treba zahvaliti Vladi, no da vi ovdje na terenu koji 

radite s ljudima ne znate što nam treba, ne biste ni prijavljivali projekt, s toga sjajni projekti a 

Vlada je omogućila sredstva za koja se možemo mi svi javiti i poboljšati kvalitetu života u 

zajednici. Ovo je jedan iskorak, i jedno novo poglavlje u životu osoba sa metalnim teškoćama 

na području cijele KZŽ, i hvala vam na tome- poručila je Petek. 

Da svi mogu biti ponosni na realizaciju ovog projekta, naglasila je izaslanica predsjednika 

Vlade, Andreja Plenkovića, državna tajnica Margareta Mađerić. 



 

-Ovaj projekt je izuzetno važan, kako za Općinu Lobor tako i za cijelu Krapinsko zagorsku 

županiju kao i za RH. Posebno hvala svima koji su radili na ovom projektu. Želimo da imate 

dobru, kvalitetnu i stručnu skrb, prvenstveno zbog vaših korisnika, tako da će ministarstvo 

sigurno odobriti dodatna zapošljavanja- poručila je Mađerić. 

Socijalna osjetljivost Vlade je izuzetno važna kako bismo doista ovdje u zajednici mogli 

provoditi sve  programe i projekte-kazala je Mađerić te čestitala svima na uspješnoj provedbi 

ovog projekta. 
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